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Vores sag
20040040667/201-0008

Vil ministeren give tilsagn om, at alle de informationsopgaver som i
dag varetages af Arbejdsmiljørådets Service Center vil blive videreført?

Svar: 
Jeg kan ikke give tilsagn om, at alle de konkrete opgaver, som i dag varetages af
Arbejdsmiljørådets Service Center, vil blive videreført i regi af det nye Videncenter for
Arbejdsmiljø på Arbejdsmiljøinstituttet.

Jeg kan dog oplyse, at ”Arbejdsmiljøbutikken” og tidsskriftet ”Arbejdsmiljø” vil
blive videreført i en revideret form.


